

Concert Bassdrums

| Concert Trommeln

Adams Concert Bassdrums are offered in Mahogany shells. They come standard in a lacquer finish and feature 2" wide wooden hoops, finished also in clear lacquer. Standard delivered with Fiberskyn III heads. These Remo Fiberskyn III heads have the sonic benefits of calf without the maintenance of natural skin. The Mahogany concert bass drums are currently available in the following sizes, 28"x18" - 32"x18" - 36"x18" - 40"x18".

Two different stands are available with our Concert Bassdrums. The 'free suspended stand' gives perfect resonance, resulting in a beautiful and full sound. The fully tiltable Concert Bassdrum cart (with wheels) is equipped with a non-stop turning system. The tilting stand has also a non stop turning system which is directly mounted on the shell. All stands have a footrest for optimal dampening comfort. Upon request, the Concert Bassdrum can also be supplied with calf-skin heads.

Adams Orchestertrömmeln werden mit Kesseln in der Farbe Mahagoni angeboten. Sie sind standardmäßig in Lackausführung erhältlich und verfügen über 2"-breite Holzreifen, auch in hellem Lack ausgeführt. Standardmäßig werden sie mit Fiberskyn III Fellen geliefert. Diese Remo Fiberskyn III Felle haben die ähnlichen Klangeigenschaften eines Kalbfelles. Die Mahagoni Concert Bassdrums sind momentan in folgenden Größen erhältlich: 28"x18" - 32"x18" - 36"x18" - 40"x18". Außerdem sind 2 verschiedene Ständer für unsere Concert Bassdrums lieferbar. Der Ständer für eine freie Aufhängung der Trommel gewährleistet perfekte Resonanz, sowie ein volles und schönes Klangvolumen. Der vollständig kippbare Concert Bassdrum-Ständerwagen (mit Rädern) ist mit einem durchgehenden Drehsystem ausgestattet. Der Kippständer verfügt auch über ein Drehsystem, das direkt am Kessel befestigt ist. Alle Ständer haben eine Fußstütze für optimalen Dämpfungskomfort. Auf Wunsch können die Concert Bassdrums auch mit Naturfell (Kalbfell) geliefert werden.







A detail in our Concert Bassdrum is the detachable ring for the free suspended stand. This ring can now be taken apart using an adapter allowing it to be carried in two halves. Very convenient during transport.

Eine Besonderheit unserer Orchestertrummel ist der zerlegbare Ring des "free suspended"-Gestells. Dieser Ring kann mit Hilfe eines Adaptors demontiert und in zwei Hälften transportiert werden. Eine sehr praktische Lösung.



28" x 18"

CONCERT BASSDRUM | CONCERT TROMMEL | BD28



32" x 18"

CONCERT BASSDRUM | CONCERT TROMMEL | BD32





40" x 18"



COVER | HÜLLE



36" x 18"

CONCERT BASSDRUM | CONCERT TROMMEL | BD36



28" x 18"

CONCERT BASSDRUM | CONCERT TROMMEL | BDV28



32" x 18"

CONCERT BASSDRUM | CONCERT TROMMEL | BDV32





40" x 18"



36" x 18"

CONCERT BASSDRUM | CONCERT TROMMEL | BDV36

